
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 4. 3. 2013

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová (př́ıchod 18:05), Jakub Buĺın, Karel Kolář, Kristýna
Kuncová (odchod 19:36) Petr Pošta, Tomáš Roskovec, Jǐŕı Šejnoha (p̊uvodně omluven, př́ıchod
19:07)
Nepř́ıtomńı: Jakub Michálek
Hosté: Zuzana Hrbáčková (odchod 18:31), Mirko Rokyta (na část programu)
Program:

1. Schváleńı zápisu z minulých zasedáńı
2. Schváleńı programu
3. Sebranka
4. Ples MFF UK
5. Lab na koleji 17. listopadu
6. Různé

Zasedáńı svoláno na ponděĺı 4. 3., začátek 18:02, konec 20:37, předsedá T. Bártlová.

1. Schváleńı zápisu z minulých zasedáńı

Usneseńı: SKAS schvaluje zápis ze zasedáńı z 14.1. 2013.

Hlasováńı: 4 – 2 – 0

2. Schváleńı programu

Program byl schválen tichým souhlasem, oproti p̊uvodńımu přibyly body Sebranka a Lab
na koleji 17. listopadu.

3. Sebranka

Zuzana Hrbáčková, vedoućı sboru Sebranka, informovala SKAS o fungováńı sboru a požádala
o př́ıspěvek na soustředěńı. Sbor funguje jako neoficiálńı sbor MFF UK od roku 2004, velká
část z 28 člen̊u jsou bývaĺı a současńı studenti MFF UK. Každoročně pořádaj́ı dva koncerty,
mimo jiné drobněǰśı akce. Loni vystoupili na plese MFF UK, letos nevystouṕı. Zṕıvali mimo
jiné na setkáńı se SKASem. Fakultu se snaž́ı propagovat, na všech vystoupeńıch se k ńı aktivně
hláśı a představuj́ı se jako sbor převážně z MFF UK. Z. Hrbáčková dále prohlásila, že sbor se
rád zúčastńı a vystouṕı i na daľśıch akćıch fakulty, jako je např́ıklad soustředěńı Albeř nebo
Beánie.

Z. Hrbáčková představila očekávaný rozpočet soustředěńı konaného 5.-7. 4. 2013 v Koĺıně,
požádala o př́ıspěvek až do výše celkové ceny. Rozpočet se skládá z ceny noclehu (60 Kč na osobu
na noc), j́ızdného (1200 Kč celkově) a stravy (50 Kč na den na osobu), celkově 5660 Kč.

T. Bártlová se dotázala, kolik člen̊u na soustředěńı pojede, Z. Hrbáčková uvedla, že zat́ım
je závazně přihlášeno 23, doufá ale ve větš́ı účast. T. Bártlová se dotázala, jaký žánr sbor
zṕıvá, Z. Hrbáčkové odpověděla, že sbor neńı žánrově vyhraněn a zṕıvá všechny možné žánry.
J. Buĺın se dotázal, zda sbor na svém webu bude o př́ıpadné finančńı podpoře ze strany MFF
UK informovat, Z. Hrbáčková souhlasila. M. Rokyta uvedl, že účast na Albeři je sṕı̌se nereálná,
ale sbor by mohl vystoupit na setkáńı zaměstnanc̊u ”na kurtech”, T. Bártlová uvedla, že by
ocenila takové vystoupeńı i v rámci DOD. T. Roskovec se dotázal, proč letos sbor nevystouṕı
na plese MFF UK, Z. Hrbáčková uvedla, že zástupce organizátor̊u plesu se j́ı neozval a ani ona
se organizátor̊um předem neozvala a vystoupeńı proto neńı možné. M. Rokyta uvedl, že je třeba
se organizátor̊um plesu MFF UK ozývat předem i v př́ıpadě zavedené spolupráce.



T. Roskovec pochválil, že byl sbor Sebranka ochoten předložit podrobný rozpočet, ze kterého
je patrná snaha neplýtvat penězi, a proto by považoval za nevhodné žádosti nevyhovět. T. Bártlová
a K. Kuncová navrhly hlasovat o maximálńı požadované částce, zaokrouhlené na 5700 Kč.
K. Kolář zd̊uraznil, že je možné proplatit pouze náklady na akce na základě předložených
účetńıch doklad̊u.

Usneseńı: Na základě předloženého rozpočtu SKAS MFF UK proplat́ı pěveckému sboru Se-
branka náklady na soustředěńı konané 5.-7.4. 2013 a občerstveńı na koncert konaný 14.5. 2013
a to do maximálńı výše 5700 Kč.

Hlasováńı: 6 – 0 – 0

4. Ples MFF UK

T. Bártlová informovala př́ıtomné, že spolek Matfyzák jako poděkováńı za sponzorský dar
nab́ıdl 2 ĺıstky na ples pro každého člena SKASu. T. Bártlová dále navrhla za toto gesto
poděkovat.

Usneseńı: SKAS MFF UK děkuje spolku za ĺıstky na ples MFF UK.

Hlasováńı: 5 – 0 – 1

T. Bártlová dále informovala, že ji spolek požádal o vystoupeńı na plese.

5. Lab na koleji 17. listopadu

Senátoři uvedli své zkušenosti s fungováńım labu, informovali mimo jiné o zkušenostech
s nepř́ıtomnost́ı služeb, labu mimo provoz v provozńı době, bezohledném chováńı př́ıtomných
a použ́ıváńı labu nestudenty. T. Bártlová informovala, že zastaralý web labu přisĺıbili jeho
správci v co nejbližš́ı době aktualizovat.

T. Roskovec navrhl dva možné postupy, SKAS by mohl doporučit lepš́ı kontrolu fungováńı
labu, nebo by mohl doporučit předáńı části zodpovědnosti za lab KaM (t.j. Kolej́ım a menzám),
lab podle něj slouž́ı jako služba obyvatel̊um koleje a proto neńı logické jeho provozováńı fakultou.
Jakub Buĺın zvážil předáńı provozu labu KaM, lab slouž́ı student̊um r̊uzných fakult, ačkoliv
je hrazený čistě MFF UK. Nav́ıc nedostatky v jeho správě představuj́ı potenciálńı riziko pro
fakultu. K. Kuncová a P. Pošta se ohradili proti takovému postupu, nedoporučili by lab předat,
protože by mohl přestat fungovat zcela, přikláńı se proto k doporučeńı zlepšit kontrolu. J. Buĺın
uvedl, že jedńım z možných řešeńı by byla finančńı spoluúčast KaM na provozu labu.

Usneseńı: SKAS MFF UK by uv́ıtal kontrolu fungováńı labu na koleji 17. listopadu (zejména
přidělováńı a rušeńı kont a př́ıtomnost služeb).

Hlasováńı: 6 – 0 – 0

6. Různé

Skasky K. Kuncová požádala senátory o použ́ıváńı barevného ṕısma při tvorbě sd́ılených
dokument̊u. T. Roskovec navrhl stanovit si priority toho, co SKAS chce Skaskami prezentovat,
ale P. Pošta uvedl, že je lépe situaci řešit ad hoc.

Zasedáńı SKASu 25.3. T. Bártlová informovala, že př́ı̌st́ı zasedáńı SKASu proběhne 25.3.
od 18:00, na programu bude bod PR. Tento bod bude neveřejný s jedńım pozvaným hostem
proděkanem pro PR M. Vlachem. O veřejnosti či neveřejnosti bodu proběhla krátká diskuze.



Zástupce SKASu ve skupině pro př́ıpravu výstavby pavilonu v Tróji T. Bártlová
informovala o možnosti vysláńı zástupce SKASu do skupiny zabývaj́ıćı se novým pavilonem. J.
Šejnoha spekuloval, zda by peńıze nešly použ́ıt na nákup budovy mı́sto na stavbu, nebot’ o bu-
dovy v bĺızkosti informatické a matematické sekce by byl jistě větš́ı zájem. M. Rokyta vysvětlil,
že ne. M. Rokyta dále informoval, že informatická sekce vyjádřila přáńı využ́ıt celé jedno patro
nové budovy a nyńı se dle jej́ıch požadavk̊u přepracovává návrh. J. Šejnoha se vyjádřil kladně
k nab́ıdce být členem skupiny a SKAS by jeho jmenováńı do této skupiny uv́ıtal.

Dotazy na FB T. Bártlová připomněla dva nezodpovězené dotazy na SKAS na FB
stránkách. Prvńı se týkal rozhodováńı o zveřejněńı anketńıch př́ıspěvk̊u, M. Rokyta uvedl,
že o př́ıpadném nezveřejněńı rozhoduje děkan a studijńı proděkan. Letos, pokud v́ı, nebyl ne-
zveřejněn žádný př́ıspěvek. Druhý dotaz se týkal projektu nahráváńı přednášek. M. Rokyta
uvedl, že projekt běž́ı pouze na bázi dobrovolnosti, v současné době v̊ubec. K. Kolář uvedl,
že některé kurzy byly úspěšně nahrány. J. Buĺın se dotázal, zda se neuvažuje alespoň o nahráváńı
kolokvíı a významných host̊u. T́ım by se vyzkoušely technické postupy a zavedla infrastruktura,
což by v budoucnu usnadnilo př́ıpadné nahráváńı klasických přednášek. M. Rokyta uvedl, že by
to jistě mělo větš́ı př́ınos. J. Šejnoha uvedl, že některý talky prof. Nešetřila jsou již takto za-
znamenány. M. Rokyta ještě zmı́nil Khanovu školu, na jej́ımž překládáńı se MFF UK pod́ıĺı.

Zaměstnanost absolvent̊u T. Roskovec upozornil na článek na serveru aktualne.cz, kde uváděj́ı
nezaměstnanost absolvent̊u jednotlivých VŠ. Dle článku je MFF UK jednou z nejlépe hodno-
cených škol.

Volby do SKASu a setkáńı se SKASem T. Bártlová se dotázala na organizaci voleb,
J. Šejnoha informoval o loňské organizaci. J. Šejnoha dále vyjádřil obavu o stihnut́ı organizace
voleb při uvážeńı chystaných změn volebńıho řádu. J. Šejnoha upozornil na potřebu včasné
organizace voleb, na malý zájem a také na obt́ıžnost sháněńı předsedy VK, a vyzval k hledáńı
vhodného kandidáta. J. Šejnoha navrhl uspořádat opět setkáńı se SKASem, K. Kolář se zavázal
zjistit možnosti občerstveńı ze strany bufetu na Tróji.

Zapisováńı do SISu J. Šejnoha a T. Bártlová informovali o pot́ıž́ıch, které maj́ı stu-
denti při zapisováńı předmět̊u v SISu, oba naṕı̌sou o těchto problémech studijńımu proděkanovi
F. Chmeĺıkovi.

zapsal Tomáš Roskovec


